
 
 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande angående: Konsekvenser 
av taxekonstruktionen för VA 
 
Kommunfullmäktige beslutade den 31 augusti 2020 att införa en ny taxekonstruktion enligt Svenskt 
Vatten AB P96. Syftet var bland annat att taxekonstruktionen avser att bättre avspegla kostnaderna, 
där exempelvis dagvattenhanteringen tidigare saknats. 
 
För vissa abonnenter, däribland idrottsklubbar, har förändringarna medfört kraftiga höjningar. I 
kontakter med några berörda har det framkommit att höjningarna kommit som en chock. Behovet av 
en bra kommunikation tydliggjorde Sverigedemokraterna i debatten i Kommunfullmäktige.  
 

“I det här fallet med taxekonstruktionen uppmuntrar vi att hålla samtal med större 
fastighetsägare i kommunen som det blir dyrare för och hur detta kan påverka deras 
verksamhet, jag tänker på punkter som: om företaget känner de vill flytta från kommunen, 
anställningar eller allmännyttan påverkas.” 

 
Det behovet har uppenbarligen inte tillgodosetts. Vi ser ett stort missnöje med den nya 
taxekonstruktionen. 
 
Vi vill därför fråga Kommunstyrelsens ordförande följande: 
 

• Kommer KSO att verka för att se över vilka konsekvenser för abonnenterna den nya 
taxekonstruktionen har medfört? 

• Kommer KSO att verka för att hitta möjliga justeringar (som införande i steg) man kan 
göra inom närtid och även komma med förslag till förbättringar inför nästa översyn 
av VA-taxan? 

• Kommer KSO att verka för att förbättra kommunikationen med berörda?  
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